



NON-US PERSON BROKERAGE ACCOUNT FUND REQUEST FORM 非美國居民賬戶提款表

Please fax or email your form. Fax number: 314-543-6178, email address: api@scottrade.com. We may contact you to confirm the instructions on this form.
請將填妥表格傳真或電郵發送, 傳真號碼: 314-543-6178, 電子郵件地址: api@scottrade.com。我們可能會聯繫您確認表格上的指示。

SCOTTRADE ACCOUNT HOLDER INFORMATION 史考特賬戶持有人資料		
Scottrade Account Title 史考特賬戶名稱	Scottrade Account Number 史考特賬戶號碼	Contact phone number 聯繫電話
Account Home Address 賬戶居住地址		
Requested by 提款人姓名	<input type="checkbox"/> Account holder(s) 賬戶持有人: <input type="checkbox"/> Check 支票提取 <input type="checkbox"/> Wire 電匯支取	
	<input type="checkbox"/> Authorized agent 授權代理人: <input type="checkbox"/> Check only 僅能支票提取	
<input type="checkbox"/> Check Request 支票提取 Please complete following check mailing information 請填寫以下支票郵寄資料		
Mailing address for the check to be sent to 郵寄支票的地址	If mailing address is different from the address on record, account holder must sign below and provide reason for the request. 如果郵寄支票地址與賬戶裡的地址不同, 賬戶持有人必須簽字並陳述理由	
<input type="checkbox"/> Wire Request 電匯支取 Please provide financial institution information 請提供金融機構資料		
Name of receiving bank or financial institution 接收銀行或金融機構名稱	Receiving bank's ABA Code (Domestic wire only) 接收銀行的ABA號碼 (僅適用於美國國內電匯)	Receiving bank's Swift Code (International wire only) 接收銀行的Swift號碼 (僅適用於國際電匯)
Receiving bank's address 接收銀行位址		Receiving bank's phone 接收銀行的電話
Recipient's account name, if it is an institution, please provide its address 接收銀行的賬戶持有人姓名 (如果是一家金融機構, 請提供金融機構的名稱和地址)		
Recipient's account number at bank or institution 接收人在銀行或金融機構的賬戶號碼		
FOR FURTHER CREDIT TO (If Applicable) 最終收款人 (如適用)		
Account Name 賬戶名稱	Account Number 賬戶號碼	
REQUESTED AMOUNT 支取金額		US\$ _____ 美元 _____
Date to be Sent 發送日期		____ / ____ / ____

*A US\$25.00 fee applies to the U.S. domestic wire transfers and a US\$40.00 fee applies to international wire transfers. Additional fees may be charged by intermediary banks for international wire transfers. Wires cannot be sent to third-party accounts.

美國境內匯款費用為\$25美元, 國際匯款費用為\$40美元。對於國際匯款, 仲介銀行可能還會收取額外費用。匯款不能發送給第三方賬戶。

**Please allow up to 48 hours to process your fund request, as foreign transfer may be subject to reviews by other financial institutions, and time differences. Fund requests

received after 12.00 p.m. CST will be processed on the next business day. Scottrade reserves the right to request additional verification prior processing a wire transfer request

因為國際電匯可能牽涉到其它金融機構的審核以及時差的影響, 請允許我們48小時內來處理您的提款單。美中時間中午12點以後收到的提款單將會在下一個工作日處理。史考特保留在處理提款申請之前要求額外核實的權利。

Signature of Account Holders 賬戶持有人簽名

(If this transfer results in a change of beneficial ownership of transferred assets, such as wiring cash from a joint account at Scottrade to an individual account at a bank, all Scottrade owners must sign.)

(如果此提款導致所轉移資產的實際所有權發生改變, 例如從史考特的共同賬戶電匯現金至銀行的個人賬戶, 那麼所有賬戶持有人必須簽署此表。)

X _____ X _____
Account Holder's Signature 賬戶持有人簽名 Date 日期 Account Holder's Signature 賬戶持有人簽名 Date 日期

X _____
Authorized Agent's Signature 授權代理人簽名 Date 日期
(Authorized Agent can only request check. 授權代理人僅能要求支票提取)



SF9002/1-15

Scottrade Use Only 內部使用
Verified by: _____
Title: _____